

親愛的家長和學生們，

再次提醒大家，這個星期日就是大華府地區中文學校聯合運動會。

時間: 2017 年 5 月 7 日 11:00 AM - 5:00 PM

地點: Winston Churchill High School

11300 Gainsborough Road,

Potomac, MD 20854

請帶著全家人來參加，並鼓勵同學們多多參加比賽。所有同學都必須在中午十二點之前到達運動場。對於 2010 年以後出生的學生，他們可以玩充氣跳床及充氣城堡。

如果還有想參加比賽，但還沒有繳回報名表的同學，請將報名表填好寄回，或者只需寄回學生姓名及出生年。你總是可以在比賽開始之前做出你的最後決定。只要你在比賽開始前到達起始位置，你就可以參加比賽。我們需要更多的家長參加“親子接力”。附件是大會競賽程序。請記住，賽程進展並不總是準時的。請注意賽場上的廣播。

感謝熱心的蓋城家長為我們還準備多種不同的美味食品，來幫助募集學校的基金。今年有滷肉飯+滷蛋, 泰式奶茶, 蔥油餅, 韭菜盒子。如果你喜歡這些食品請儘早來。基於過去的經驗，我們的食物很快就銷售一空。

希望星期日能在運動場看到大家，

蓋城康樂組

Email: recreation@gcs-md.org

Attachment: 2017 FieldTrackSchedule_聯合運動會競賽程序.pdf

Dear Parents and Students,

Just to remind everyone that the coming Sunday is the field day.

Time: 7-May-2017 11:00 AM - 5:00 PM
Location: Winston Churchill High School
11300 Gainsborough Road,
Potomac, MD 20854

Please take the whole family to the field and encourage the students to participate in the competition. All students must arrive before noon. For those students born after 2010, they can enjoy the moon bounce and fun house.

If you have not turn in your registration form, it is not too late to send them in. Or, you can just send in the participant name and the birth year. You can make your final decision at event time. Go to the event starting location and join the event. We need more parents to join the “student + adult relay”. Attached, you will find the events schedule. Remember, the progress of the events may not be always on time. Please pay attention to the announcement on the field.

Thanks to the enthusiastic GCS parents for preparing different varieties and delicious food to help raise fund for school. If you like these food please come early to get your share. Based on the past experience, our food sold out quickly.

See you all on Sunday,

GCS Recreation

Email: recreation@gcs-md.org

Attachment: 2017 FieldTrackSchedule_聯合運動會競賽程序.pdf